
Toezeggingen en openstaande vragen commissie Raadsvoorbereiding 3 
februari 2015 en voortzetting 5 februari 2015

Lijst van toezeggingen

De lijst wordt aangevuld met informatie aan de raad over planning 
bestemmingsplan Mientekade en het stand brengen van postzegelbeleid.

Knelpunten 2015 ambtelijke organisatie
Portefeuillehouder Heiliegers, gemeentesecretaris

- O.a.de heer Werner wil graag per 2 maanden gerapporteerd worden 
omtrent de stand van zaken i.p.v. 3 keer per jaar. Het college zegt een 
rapportage met uitgaven, functies en resultaten per 2 maanden toe. De 
burgemeester zegt toe het voorstel op deze manier aan te passen.

- Er zal n.a.v. een opmerking van mevrouw Kerkhoff gekeken worden of er 
(ook) inkomsten zijn andere dan leges van de nieuwe taken. De door mw. 
Kerkhoff genoemde 3% vergoeding is o.a. genoemd in het Sociaal 
Beleidsplan H en S (pagina 87) en betreft  een aanname. Deze 
bijdrage zit inderdaad verwerkt in de uitkering sociaal deelfonds 
die onderdeel uitmaakt van de algemene uitkering die de 
gemeente H en S ontvangt van het Ministerie van Binnenlandse 
Zaken. Naast dit bedrag wordt ook binnen de uitkering sociaal 
deelfonds een eenmalige vergoeding ontvangen van €. 33.000 
voor de extra uitvoeringskosten. Zowel de eenmalige als de 
structurele 3% zijn meegenomen in de raming van de algemene 
uitkering in de begroting 2015. Dat geldt ook voor de inzet van dit 
geld via een bijdrage aan de IASZ en aan andere op dit terrein 
werkzame instanties als vergoeding voor te maken 
uitvoeringskosten. De inkomsten zijn geheel ingezet binnen het 
sociaal domein en zijn dus niet beschikbaar als dekkingsmiddel 
voor extra eigen personeel.

Subsidiebeleidskader 2015-2018
Portefeuillehouder Graal, afdeling BOB

- De heer Koelman verzoekt om de notulen van het gesprek met de 
Sportraad over het subsidiebeleid. Wethouder Graal zegt deze notulen toe. 
Notulen zijn per e-mail verstuurd

- N.a.v. opmerking de heer Van Dijk wordt nagegaan of de beide Don 
Bosco’s in het nieuwe systeem meer of minder krijgen. Don Bosco 
Spaarndam krijgt het zelfde bedrag; Don Bosco Halfweg krijgt een 
kleine 1.200 euro meer. Daarnaast kunnen  verenigingen een extra 
subsidie krijgen voor iedere extra  binnen het beleid vallende 
activiteit.

Milieuprogramma 2015
Portefeuillehouder Graal, afdeling Ruimte



- De heer Duits vindt dat er meer aandacht aan communicatie richting de 
bevolking kan worden besteed omtrent de uitreiking van de ZAP-speldjes. 
Wethouder Graal zegt toe dat de ZAP-speldjes dit jaar beter onder de 
aandacht worden gebracht. 

- Mevrouw Kerkhoff vraagt aandacht voor 1 openbare laadpaal (3 gekregen 
van Nuon, nu 2 in Spaarndam) en wil deze bij geen verzoek laten plaatsen 
door de gemeente zelf en verzoekt dit op te nemen in de begroting. 
Wethouder Graal neemt deze suggestie mee bij het opstellen van de  
begroting van volgend jaar.

- Er wordt gerapporteerd over het onderzoek naar weidevogels (grutto’s) dat 
in 2014 zou zijn uitgevoerd (n.a.v. mw. Kerkhoff). De SAS publiceert zelf 
hun rapporten op de website. Het bedoelde rapport is hierop nog 
niet te vinden. Er zal contact worden opgenomen met SAS over de 
verwachte publicatiedatum.

Welstandsnota 2015
Portefeuillehouder Graal, afdeling Ruimte

- N.a.v. pagina 7 vraagt de heer Wéhkamp uit hoeveel verdiepingen een 
woonark mag bestaan. Wethouder Graal vraagt dit na bij de afdeling. 
Uitgangspunt is dat woonarken uit één lage opbouw bestaan. 
Indien er meerdere opbouwlagen zijn, voldoet dit niet aan de 
criteria van woonarken (blz 27) en zal beoordeling plaats vinden 
op de algemene criteria.

- Mevrouw Kerkhoff wil op pagina 28 bij rolluiken altijd doorkijk i.p.v. 75 
procent. Wethouder Graal bespreekt dit criteria met de afdeling. De vraag 
is met de  ambtenaar besproken. Het betreft winkels/gebouwen en 
zal uitbreiding buiten het beschermd gezicht inhouden dat 
winkels/gebouwen die een rolluik willen plaatsen  aan de criteria 
moet gaan voldoen. Momenteel zijn er maar weinig 
winkels/gebouwen die een rolluik hebben. De vraag is vervolgens 
doorgestuurd naar de Welstandcommissie en wij hebben van hun 
een positief advies gekregen om het voor het gehele gebied te 
laten gelden. De welstandsnota zal met deze voorgestelde 
wijziging ter visie worden gelegd. 

- De heer Werner ziet graag mensen uit de eigen gemeente in de 
welstandscommissie. De heer Van Heese oppert om de 
monumentencommissie het werk van de welstandscommissie te laten 
doen, in ieder geval informeren of de monumentencommissie dat zou 
willen. 

Controleprotocol 2015-2018
Portefeuillehouder Graal, afdeling Middelen

Financiële verordening 2015
Portefeuillehouder Graal, afdeling Middelen



- N.a.v. de opmerking van mevrouw Kerkhoff over het bedrag waarover het 
college kan beslissen, (was 15.000 euro en nu 100.000 euro) zal aan het 
voorstel de motivering worden toegevoegd. 

1e suppletoire 2015
Portefeuillehouder Graal, afdeling Middelen

- De heer Koelman constateert dat de berekening in het resume niet klopt. 
Wethouder Graal erkent dat 71.000 euro 56.000 euro moet zijn, dit wordt 
voor de raadsvergadering van 17 februari 2015 hersteld.

- De heer Koelman mist de uitbreiding van uren van de griffier. Dit wordt 
hersteld  in de volgende suppletoire. Ook de decembercirculaire 2014 mist, 
ook dit wordt  meegenomen in de volgende suppletoire.

- de heer Werner wil geïnformeerd worden over de stand van zaken 
meetpaal. 

 
Horizon en Stip
Portefeuillehouder Van Haeften, gemeentesecretaris

- Nadere opmerkingen over de enquêtevragen worden schriftelijk bij de 
wethouder ingediend. De definitieve lijst wordt 4/2 ’s ochtends vastgesteld 
en wordt naar de raadsleden gestuurd. Verdere inhoudelijke behandeling 5 
februari 2015. Uitgevoerd.

- De commissie wil bv aan de hand van een voorbeeld inzichtelijk hebben 
hoe de financiële vertaling van de verschillende scenario’s eruit ziet. 

Rondvraag
Portefeuillehouder Graal, afdeling BOB/RUI

- Zijkanaalweg 36 vergunning Lieshout, de heer Werner vraagt of onderhuur 
is toegestaan en hoe het staat met het parkeren van 4 auto’s in de 
voortuin.


